

WE IMAGINE & PLAN PHASE FROM MANY TO ONE PLANNING SHEET

Innovation Camp

We Imagine and Plan:

我们的想象和计划

Students lay their plan on how to solve or provide a solution to the problem. They identify as many solutions as they can. In the end, they need to choose the “best” solution according to feasibility, effectivity, and efficiency.”

学生们就如何解决或提供问题的解决方案制定计划。他们尽可能多地找出解决方案。最后，他们需要根据可行性、有效性和效率选择“最佳”解决方案。

Expectations:

希望

The learners should be able to list as many solutions as possible. As they think of solutions, the following general paths for solutions can be of great help:

学习者应该能够列出尽可能多的解决方案。当他们想到解决方案时，以下解决方案的一般途径可能会有很大帮助：

- Making or inventing: 制作或发明
- Information and advocacy campaigns: 信息和宣传运动
- Call to action through service: 号召行动
- Philanthropy: 慈善事业



WE IMAGINE & PLAN PHASE
FROM MANY TO ONE
PLANNING SHEET

Then, they choose the “best” solution according to the following criteria:

然后，他们根据以下标准选择“最佳”解决方案：

- *feasibility - Is the solution “do-able” or capable of being accomplished?*
可行性-解决方案是“可行的”还是仅仅能够完成？
- *effectivity - Is the solution effective enough to address and solve the problem?*
有效-解决方案是否足够有效地解决问题？
- *efficiency - Is the solution something that can be done with less effort, money, or materials?*
效率-这是一种可以用更少的精力、金钱或物质来解决的问题吗？

After deciding on the “best” solution, the students start to plan on building or creating their solution.

在决定了“最佳”解决方案之后，学生们开始计划建立或创建他们的解决方案。



WE IMAGINE & PLAN PHASE
FROM MANY TO ONE
PLANNING SHEET

<p>The “BEST” Solution is... because... 最佳解决方案是..... , 因为.....</p>	
<p>In order to build or make our solution, we need the following MATERIALS: 为了设计我们的解决方案，我们需要以下材料：</p>	
<p>In order to build or make our solution, we need to know the following SKILLS: 为了建立或制定我们的解决方案，我们需要了解以下技能：</p> <p>Tip: It is great and helpful if your plan of action includes your passion or skills. 小贴士：如果你的行动计划包含了你的热情和技能，那就太棒了。</p>	



WE IMAGINE & PLAN PHASE
FROM MANY TO ONE
PLANNING SHEET

Innovation Camp

Sketch your plan here. 在此草拟您的计划。

